

Skolebestyrelsesmøde

Referat af møde d. 25. november
kl. 18.00 - 20.30, på Teams

MØDEDELTAGERE

Finn Filsø

Thomas Sander Hansen
Sanne M. Sørensen
Marie Frederiksen
Mette Horsleben AFBUD
Maria Vedby Kristensen
Marie Britt

Medarbejderrepræsentanter:

Pia Tjagvad
Karin Egelund

Ledelsesrepræsentanter:

Joy Hansen
Michael Christensen

Elevrepræsentanter:

Julie Victoria Holm AFBUD
Lilja M. L. Frank AFBUD

Dagsorden

Sag nr. 1

Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden godkendt

Sag nr. 2

Spørgsmål til informationsskrivelsen.

- Punkt med Corona kommer senere i referatet.
- Klasser til næste skoleår er foreløbig GB 26 elever – FA 34 men antallet her er fortsat usikkert, men vi har 3 klasser samlet.
- Infomøde for kommende 7. årgang er lagt den 1. marts.

Sag nr. 3

Nyt fra elevrådet

Intet fra elevrådet

Sag nr. 4 Opdatering af årshjul

- Den nye kommunalbestyrelse – udmeldinger mangler
- Ny skolechef og direktør på området. Der var tidligere været 4 gange møder årligt lagt ind i kalenderen, men mangler i den nye plan
- Mangler indkaldelse til dialog møder i uddannelsesudvalget
- Skoletopmøde er ved at blive planlagt

Sag nr. 5 Besøg af pæd. Leder Ea Andersen + husråd og elevråd fra Græse

PUNKTET UDSÆTTES GRUNDET MØDET ER PÅ TEAMS

Sag nr. 6 Corona nyt

- Joy orienterede omkring Corona situationen på afdelingerne. Der er højt smittetal blandt både elever og personaler på alle matrikler.
- Nye retningslinjer er lagt ud på Aula.
- Ingen virtuel undervisning må laves, men der kan være kamera der kan blive sat op og frivilligt at deltage i det omfang det giver mening.
- Enkelte lærere kan være utrygge men de fleste er ok.
- Der kan være udfordringer med GDPR når man inviterer forældre til at deltage i undervisningen online. Det kan være problematisk hvis der er konflikter som en forælder ikke er del af.

Sag nr. 7 Info om ny ledelsesstruktur

- Joy orienterede om den nye ledelsesstruktur. Pædagogisk leder på Græse stoppede 1. januar 2022 Hvis forslaget bliver forhandlet på plads med de faglige organisationer vil det komme til at se ud på følgende måde:
- Ny pædagogiske leder får ansvar for SFO + 0. klassen, et meget vigtigt ansvar, bliver hele samarbejde med børnehuse og skoleopstart
- Teamet bliver med den nye pædagogiske leder samt Ulla og Ea skal være et team
- Én person pr. afdeling skal være mere med i nogle enkelte driftsopgaver.
- 2 pædagogiske ledere skal være på MA og de skal have ansvaret for specialgrupperne.
- Punktet er lige nu fortroligt da det lige nu skal meldes ud af ledelsen.
- Stillingsopslag afventer forhandling med de faglige organisationer, så det kommer først op i slutningen af uge 7
- 2 personer med fra SB til ansættelsessamtalen, tidspunkt kommer ud – det bliver først i midten af marts
- SB bakker op om at der mangler ressourcer på dels ledelse og administration på specialgrupperne.

Sag nr. 8 Dialog møde i april, dato og indhold

- Emne kunne være sociale medier eller digital dannelse
- Oplægsholder på ca. 45 minutter – skal nok findes snarest
- Joy finder dato og skriver ud.

Sag nr. 9 Budget

- Regnskabet for 2021 er ikke helt afsluttet men skolen går sandsynligvis ud med underskud.
- Vi mangler fortsat driftsbudgettet men det er på vej. Mangler at få det drøftet i PLC
- Ledelsen vil gøre alt for at få minimeret underskud dels i forhold til inklusionsmidler som er brugt ekstra men også øget vikarudgifter i slutningen af 2021.
- Refusioner tilfalder alene kommunen og skolerne kan ikke forvente at få midler ud.
- SB ønsker at invitere skolechefen til drøftelse på diverse punkter så som vikardækning, inklusion, socioøkonomiske tildelingsmodel mv.

Sag nr. 10 Børn med handleplaner

- MA har gjort det godt med at synliggøre udfordringer på eleverne. Det kræver store ressourcer for at lave handleplaner for børnene.
- Der laves mange forskellige handleplaner og det kan derfor ikke sammenlignes på afdelingerne, som det ser ud nu. En del svære sager men det forsøges håndteres så godt som muligt.
- Hvor mange handler om trivsel eller om faglighed? Der er lidt usikkerhed i SB omkring hvor de forskellige handleplaner hører hjemme. Dette kan ikke belyses ud fra den registrering vi har lavet lige nu.
- Der kan være forskelle på hvilke ressourcer hver kontaktlærere får tildelt i opgaven. Det er en afvejning af opgaverne i klasserne.

Sag nr. 11 Frikommune

- Måske noget vi skal udfolde det senere men blev drøftet på mødet.
- Ledelsen har ikke snakket omkring dette på nuværende tidspunkt og ledelsen gør umiddelbart ikke noget før det kommer fra forvaltningen.
- SB kan arbejde med et punkt med hvad man gerne vil arbejde med og hvilke måder man kan bruge frikommune til.
- Kan tages med i dialogmøde fremadrettet.
- Holbæk er med i forsøget med frikommune – fravalgt nationale test på nuværende tidspunkt.

Sag nr. 12. Personalenytt

- Joy orienterede om nyt fra personalet omkring stillinger.
- Madkundskabslærer på MA er ansat og det kører godt.

-
- Stillingsopslag sluttede i går.

Sag nr. 13 EVT.

- Der kan være beskeder på Aula hvor det ikke er så hensigtsmæssigt. Skal bruge opslag i overblikket.
- Byggesager på Græse Bakkeby
 - o Hegn sat op på Torstedlund
 - o Tagprojektet er ved at være færdig men har trukket ud grundet vejrlig
- Næste møde vil man gerne informeres omkring elevplaner
- Klub Mix forventer at flytte ind i uge 7